

Enhancing Professional Practice through Case Study Discussions

Attend an interactive session with the College of Early Childhood Educators, Ontario's professional self-regulatory body for early childhood educators.

Following an overview of the proposed **Continuous Professional Learning program**, participants will review and discuss a case study, in order to bring meaning and context to the *Code of Ethics and Standards of Practice* document, and to transfer the ethical and professional standards from just "words on a page" into the realities, complexities and ambiguities of professional practice. Case study discussions will highlight the dilemmas and emotional tensions associated with professional decision-making and actions and give participants the opportunity to consider how the *Code of Ethics and Standards of Practice* should guide and support professionals in their daily practice.

Monday May 12 • 6:30 to 8:00 pm • ECCDC, 3340 Schmon Parkway, Thorold (Community Boardroom) • No cost

S'améliorer dans l'exercice de la profession au moyen de l'étude de cas

Participez à une séance interactive avec l'Ordre des éducatrices et des éducateurs de la petite enfance, l'organisme d'autoréglementation de la profession en Ontario.

Suivant une vue **du programme d'Apprentissage professionnel continu**, les participantes et participants examineront une situation concrète fictive de la vie professionnelle et en discuteront, l'étude de cas ayant pour but de donner un sens et un contexte concret au *Code de déontologie et normes d'exercice* et de transposer l'énoncé abstrait des normes éthiques et professionnelles dans la réalité, la complexité et les ambiguïtés de la pratique professionnelle. Les discussions feront ressortir les dilemmes et les tensions émotionnelles qui surgissent au moment d'agir ou de prendre une décision face à une situation et donneront aux participants l'occasion d'examiner comment le *Code de déontologie et normes d'exercice* devrait guider et soutenir les professionnels de la petite enfance dans leur travail quotidien.

Le lundi 12 mai 2014 • 18h30-20h00 • ECCDC, 3340, Promenade Schmon (Thorold Room) • Aucun frais

To register, contact the ECCDC at 905.646.7311 ext. 304 or email eccdc@eccdc.org.

These workshops have been generously offered through the College of Early Childhood Educators

20 Years
eccdc
early childhood community development centre
Celebrating 20 years of helping early learning and care programs be successful, innovative and professional

 **cece**
college of early
childhood educators

